
Dato: 15.09.2021

Arkivsak-ID.: 21/5374

JournalpostID: 21/46470

Saksbehandler: Øyvind Flatebø

Kommunedirektør/ rådmann: Vibeke Vikse Johnsen

Saksnr. Utvalg Møtedato
021/21 Eldrerådet 28.09.2021
025/21 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 28.09.2021
031/21 Hovedutvalg oppvekst og kultur 29.09.2021
094/21 Formannskapet 04.10.2021
112/21 Kommunestyret 18.10.2021
026/21 Hovedutvalg helse og omsorg 29.09.2021

Karmøy ungdomsråd

Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025

Rådmannens forslag til vedtak:

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025.

Eldrerådet 28.09.2021:

Behandling:
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet.

ELD- 021/21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025.

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 28.09.2021:

Behandling:
Trifan foreslo følgede fellesforslag:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle
uavhengig av funksjonsnivå.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter rådmannens forslag til vedtak med Trifans
fellesforslag.

RFM- 025/ 21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle



uavhengig av funksjonsnivå. 
 
 
 
 

 

Hovedutvalg helse og omsorg 29.09.2021: 
 

Behandling: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HHO- 026/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 

 

Hovedutvalg oppvekst og kultur 29.09.2021: 
 

Behandling: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK- 031/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 

 

Saksutredning 
Bakgrunn for saken 
 

Alle kommuner er pålagt av Kulturdepartementet å utarbeide temaplan for idrett og fysisk 
aktivitet. Dette er også en forutsetning for å kunne søke om spillemidler etter 
bestemmelsene om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet.  
  
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet er en helhetlig plan for idrett og fysisk aktivitet i 
Karmøy. Planen består av en tematisk del med klare føringer for det videre arbeidet innen 
feltet. Videre er det laget et handlingsprogram for utbygging av idretts-, frilufts- og 
nærmiljøanlegg i perioden.  
  
Departementet pålegger kommunen å rullere handlingsprogrammet hvert år og den 
tematiske delen hvert 4. år. Siste gjeldende plan ble vedtatt av kommunestyret 
10.05.2021 og gjelder for perioden 2021-2024. Det er derfor kun handlingsprogrammet 
som er oppe til rullering nå.  
  
Hovedmålsettinger i gjeldene plan er:  
   
1. I Karmøy kommune skal alle som ønsker det ha mulighet til å drive idrett og fysisk 
aktivitet i form av trening og mosjon.   
2. Den frivillige, medlemsbaserte idretten skal sikres gode rammevilkår, slik at idretten 
kan gi gode og inkluderende aktivitetstilbud. Det legges særlig vekt på å utvikle 
attraktive tilbud til barn og unge   
3. Kommunen skal ha idrettsanlegg og friluftsområder i nærmiljøet hvor folk bor.   
  



Handlingsprogrammet er et svært viktig dokument for kommunen og organisasjoner som 
søker om spillemidler. Det årlig vedtatte handlingsprogrammet danner grunnlaget for 
prioriteringen av spillemiddelsøknadene samt rekkefølgen på utbetaling av kommunalt 
tilskudd.  
  
Det er viktig å presisere at plass på handlingsprogrammet ikke er en lovnad om at anlegget 
vil få tildelt spillemidler eller kommunalt tilskudd. Det er de årlige budsjettvedtakene som 
avgjør utbetaling av kommunalt tilskudd og svaret på spillemiddelsøknaden som avgjør om 
og når det tildeles spillemidler.     
  
Karmøy kommune legger bestemmelsene om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk 
aktivitet -V-0732 fra kulturdepartementet til grunn for hvilke type anlegg som godkjennes 
og saksbehandling for øvrig (heretter kalt spillemiddelbestemmelsene).   
  
Etter bestemmelsene er det mulig å søke om spillemidler til:  
•Ordinære anlegg (som også inkluderer rehabilitering av anlegg og større friluftsanlegg)  
•Nærmiljøanlegg  
  
I Karmøy kommune er hovedregelen for ordinære idrettsanlegg at det gis 20 % i 
kommunal støtte og 1/3 i spillemidler begrenset oppad til maksimalt godkjent kostnad 
fastsatt i spillemiddelbestemmelsene. Det ble gjort en endring i kommunal støtte ved sist 
hovedrullering. Tidligere var støtten 1/3 i kommunal støtte til foreningsbygde anlegg. For 
anlegg som søkte spillemidler og/eller hadde forhåndsgodkjennning før 31.12.2021. 
tildeles tilskudd etter gammel ordning.    
    
I tillegg er det fastsatt i temaplan at for anlegg med godkjent kostnad over kr. 15 millioner 
skal det fremmes egen politisk sak som fastsetter det kommunale tilskuddet.   
  
For nærmiljøanlegg er tilskudd i spillemidler 50 %, begrenset oppad til kr. 300 000,-. Her er 
maksimal kommunal støtte begrenset til 20 % av godkjent kostnad.  
  
Hvor stor andel av spillemidlene som hvert år tildeles Karmøy kommune er avhengig av en 
rekke faktorer. Blant annet anleggsdekning, antall søknader og søknadssum i vår 
kommune i forhold til de andre kommunene i fylket og ikke minst hvor mye som tildeles 
vårt fylke. I tillegg har fylkestinget vedtatt en modell for prioritering av ulike typer anlegg.  
  
Den totale potten tildelt Rogaland fylkeskommune har økt betydelig de siste årene og det 
var i 2021 kr. 154 millioner til fordeling. Spillemidlene som er til fordeling kommer fra en 
andel av overskuddet til Norsk tipping.   
  
Siste fem år har gitt følgende utbetaling av spillemidler til ordinære anlegg og 
nærmiljøanlegg i Karmøy:  
  
  

År 2021 2020 2019 2018 2017 

Spillemidler 8 517 000 9 088 000 6 242 000  6 262 000  5 458 000  

 

Rogaland fylkeskommune har et stort etterslep i forhold til tilskudd av spillemidler. Omlag 
25 % av godkjente søknader fikk tilskudd. Når man ser på forholdstallene som legges til 



grunn, må søkere regne med å vente i 3,3 år før det kan ytes tilskudd, hvis man legger et 
kø-prinsipp til grunn. Det er noe kortere ventetid enn tidligere.  
 

Tildelingen til Karmøy kommune i 2021 var noe under gjennomsnittet. Ventetiden er 
beregnet fra når det er levert godkjente søknad og ikke fra når søkerne kommer inn på det 
kommunale handlingsprogrammet. Det er derfor viktig at søkerne ikke slår seg til ro med 
en plass på listen, men sender en faktisk søknad om spillemidler. Fra en kommer inn på 
det kommunale handlingsprogrammet til spillemidler tildeles tar det nå omlag 8 år.   
 

Bakgrunnen for hvorfor det ikke sendes spillemiddelsøknad straks anlegget er kommet på 
handlingsprogrammet er forskjellige. Det kan f.eks. være eiendomsforhold (turveier), 
avventer reguleringsplaner eller byggesak, uavklart finansiering, behov for tid til 
planlegging m.m..    
  
Med endring som ble foretatt i tilskuddssatsen for kommunalt tilskudd i hovedrulleringen 
vil ventetiden på kommunalt tilskudd gradvis bli betydelig kortere enn ventetiden for 
spillemidler. I år er det bevilget kommunalt tilskudd til idrettsanlegg med kr. 3,1 millioner.  
 

Spesielt om Fjord Motor Park:  
 

Handlingsprogrammet inneholder en rekke tiltak knyttet til Fjord Motorpark. Erverv av 
eiendom ved ekspropriering har vist seg å være nødvendig for realisering av prosjektet. 
Vedtak 40/21 i kommunestyret 10.05.21. setter en stopp for denne prosessen. Vedtaket er 
påklaget av Fjord Motor Park i brev av 31.05.2021. I tillegg er det fremmet krav om 
lovlighetskontroll av vedtaket. Sak 56/21 i kommunestyret den 21.06.2021. opprettholdt 
vedtaket og det er oversendt til Statsforvalteren for kontroll. Saken er dermed ikke endelig 
avklart. Tiltak knyttet til Fjord Motor Park vurderes ved neste rullering når klage på vedtak 
og lovlighetskontroll er avgjort.     
 

Årets rullering:  
  
Søkere som har fått utbetalt spillemidler og tildelt kommunalt tilskudd, er tatt ut av listen.  
 

I år er kun et anlegg tatt ut av listen: Skudenes UIL, tennisbane. 
  
Det har så langt vært et prinsipp i Karmøy at det ikke gjøres endringer i prioriteringene fra 
år til år. Dette av hensyn til forutsigbarhet. I Karmøy realiseres nesten alltid anleggene før 
en mottar spillemidler og/eller kommunalt tilskudd. Utbygger tar kostnadene og risikoen 
med finansiering i påvente av tilskudd ut fra en forventning om at tilskudd kommer i 
henhold til listen. Denne forutsigbarheten ønsker rådmannen å videreføre. Det er viktig å 
forstå at dersom nye anlegg legges inn fremme på listen er det søkerne lengre bak på 
listen som må betale i form av lengre ventetid og dermed større renteutgifter.  
   
I handlingsprogrammene er det derfor, i tråd med tidligere praksis, ikke gjort endringer i 
prioriteringene. Det er gjort noen justeringer av beløper. Faktiske kostnader og 
tilskuddsbeløp er lagt inn når disse er kjent. I tillegg er kommunalt tilskudd justert i tråd 
med tidligere nevnte endring i stønadssats for kommunalt tilskudd. Nye tiltak som er 
forslått tatt med er ført inn nederst i handlingsprogrammet.  
  
Det har over tid vært en vekst i handlingsprogrammet. Dette ble nærmere drøftet i nylig 



vedtatt temaplan. Ventetiden ble så lang at enkelte anlegg er modne for rehabilitering før 
tilskudd er utbetalt. I forslag til handlingsprogram er det lagt inn forslag om tiltak med 
spillemidler og kommunale tilskudd på henholdsvis rundt 8,5 millioner og 1,4 millioner. 
Hvis en ser på de siste årenes utbetaling av spillemidler (ca. 7 millioner i snitt siste 5 år)) og 
kommunalt tilskudd (3,1 millioner) vil, dersom forslaget, følges medføre enn liten økning i 
venting for spillemidler og en gledelig reduksjon i ventetid for kommunalt tilskudd. 
 

Årets rullering viser en rekke tiltak fra 8 ulike aktører om bygging eller rehabilitering av 
anlegg med en brutto kostnad på over 92 millioner. Innspillene kommenteres enkeltvis 
nedenfor.  
 
 

Gjennomgang av innspill med kommentarer:  
Alle innspillene ligger vedlagt. For nærmere detaljer vises det til disse.  

  
 
Rehabilitering eksisterende kunstgressbane ved Ferkingstad idrettslag  
 
Kunstgressbanen på Ferkingstad ble etablert i 2008 og er nå den eldste banen på Karmøy som 
ikke er rehabilitert. Det kan søkes om rehabilitering av kunststoffdekke dersom tilstandsrapport 
anbefaler dette etter 10 år. Utarbeidet tilstandsrapport fra Norges fotballforbund anbefaler 
rehabilitering. Fotball er klubbens hovedaktivitet. For å opprettholde og utvikle aktiviteten 
trenger klubben funksjonelle trenings- og kampfasiliteter. Rehabilitering av kunstgress er 
et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene.   
  
Rehabiliteringen må følge det nye kapittelet i forurensingsforskriften (kapittel 23 A) som stiller 
krav til utforming og drift av idrettsbane. Forskriften regulerer idrettsbaner der det brukes 
plastholdig løst fyllmateriale (gummigranulat). Hvis de bytter til et annet fyllmateriale, faller 
kravene til håndteringen av gummigranulat bort. 
 
Anlegget foreslås lagt inn i handlingsprogrammet som ordinært idrettsanlegg.  
 
Anlegget på Ferkingstad er noe under minstestørrelsen for standard kunstgressbaner. 
Rehabilitering av banen er kostnadsberegnet til kr. 3 000 000. Innstramming i 
spillemiddelbestemmelsene foretatt i 2019 gir reduksjon i godkjent kostnad fra tidligere kr. 
3 000 000 til kr. 1 650 000 for baner under minstestørrelsen. Tilskuddet på 1/3 i spillemidler blir 
da redusert til kr. 550 000 mot tidligere kr. 1 000 000. Kommunalt tilskudd på 20 % beregnes i 
tråd med regelverket av godkjent kostnad. Det blir da også redusert fra kr. 600 000 til kr.330 
000. Endringen får dermed dobbel negativ virkning for idrettslaget. Ferkingstad il kan ikke 
tilpasse seg regelverket med å utvide banen noen få meter. Stolsånå går langs to sider av banen 
og begrenser muligheten. For å gi idrettslaget en håndsrekning i en situasjon de ikke kunne 
forutse når anlegget ble opprinnelig planlagt foreslås det at kommunalt tilskudd settes til kr. 
600 000. Det vil si 20 % av faktisk kostnad. Kommunalt tilskudd blir da det samme som andre 
idrettslag som rehabiliterer standard kunstgressbaner fremover.     
 
Rehabilitering lysanlegg Kolnes kunstgressbane ved Kolnes idrettslag 
 
Kunstgressbanen ble rehabilitert i 2019. Lysanlegg ble bygget i 2002. Det kan søkes om 
rehabilitering etter 10 år (endring i bestemmelsene i 2021 tidligere var det 20 år). En vesentlig 
del av aktiviteten til idrettslaget er fotball. For å utnytte den oppgraderte kunstgressbanen på 
en god måte er det nødvending med tilfredsstillende lys.  
 
Rehabilitering av lysanlegg er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene.   



 
Rehabilitering av lysanlegg legges inn på handlingsprogrammet som ordinært anlegg. 
 
Pumptrackbane Kolnes idrettsanlegg ved Kolnes idrettslag     
Idrettslaget har allerede inne skateanlegg på handlingsprogrammet. De ønsker å bygge en 
pumptrackbane rundt planlagt skateanlegg for å kunne gi et bredere og mer spennende tilbud 
for all aktivitet på hjul (sykkel, skateboard, rulleskøyter, sparkesykkel o.l.). Samling av flere 
aktiviteter har vist seg å være en suksessfaktor for å skape et aktivt miljø.  
Pumptrackbane er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene for 
nærmiljøanlegg.  
 
Anlegget foreslås lagt inn i handlingsprogrammet som nærmiljøanlegg.  
 
Treningspark Kolnes idrettsanlegg ved Kolnes idrettsanlegg 
Idrettslaget har en overordnet plan for utviklingen av idrettsanlegget. Det viser til planer om 
skateanlegg og pumptrackbane. Utendørs treningsapparater er for tiden et populært tiltak som 
vil gi en god bredde i tilbudet på idrettsanlegget. Samling av flere aktiviteter har vist seg å være 
en suksessfaktor for å skape et aktivt miljø og kan bidra til at ulike aldersgrupper bruker 
anlegget. Noe som er positivt både for folkehelsen og miljøet. 
Treningspark er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene for 
nærmiljøanlegg.  
 
Anlegget foreslås lagt inn i handlingsprogrammet som nærmiljøanlegg. 
 

Etablering av lager/tidtakerbu på Åsebøen ved søker Kopervik idrettslag 
  
Idrettslaget ønsker å etablere utelager/tidtakerbu i tilknytning til hovedbanen på Åsebøen. 
Behovet sees i sammenheng med planene om omlegg og oppgradering av Åsebøen med 
kunstgress og kunstdekke for friidrett. Det er stor aktivitet i idrettsparken. All aktivitet foregår 
ute. Det er derfor et behov for hensiktsmessig lagerkapasitet for vedlikeholds- og idrettsutstyr.  
Lager er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene. 
 
Anlegget forslås lagt inn på handlingsprogrammet som ordinært anlegg.    
 

«Løpehare» på Åsebøen ved Kopervik idrettslag 
 
Ved ombygging av Åsebøen ønsker idrettslaget å etablere en «elektronisk løpehare» i form av 
lys langs løpebanen. Forslaget er spennende og vil nok kunne bidra til økt aktivitet, men det er 
ikke et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelordningen.  
  

Anlegget forslås ikke lagt inn på handlingsprogrammet.    

 
Dagsturhytte Karmøy kommune ved seksjon for samferdsel og utemiljø  
Karmøy kommune har fått invitasjon fra Sparebankstiftelsen SR -Bank og Rogaland 
fylkeskommune til å delta i dagsturhytteprosjektet. Formålet med prosjektet er å stimulere til at 
barn og voksne skal komme seg oftere ut på tur og i fysisk aktivitet. Det er allerede vedtatt 
politisk at kommunen ønsker å bygge dagsturhytten. Spillemidler er lagt inn som en del av 
finansieringen. 
  
Dagsturhytte er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene. 
 
Anlegget forslås lagt inn på handlingsprogrammet som ordinært anlegg.    
 



Kunstgressbane (30x50m) ved Vormedal ungdomsskole ved Karmøy kommune  
Det er startet bygging av idrettshall ved Vormedals ungdomsskole. Foreslått bane skal erstatte 
tidligere grusbane som delvis blir brukt som tomt for idrettshallen. Banen kan brukes av 
ungdomsskolen på dagtid og til organisert og uorganisert aktivitet ellers. Det er allerede vedtatt 
politisk at kommunen ønsker å bygge kunstgressbanen som en del av idrettshallprosjektet. 
Spillemidler er lagt inn som en del av finansieringen. Banen vil bli en kunstgressbane med 
miljøvennlig innfyll (knuste olivenkjerner). 
 
Ballbane er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene. 
 
Anlegget forslås lagt inn på handlingsprogrammet som ordinært anlegg.    
 
Rehabilitering av dekke uteridebane/dekke i ny ridehall ved Nord-Karmøy rideklubb  
Uteridebanen ved ridesenter er verken bygget eller eid av Nord-Karmøy rideklubb. Den eies i 
dag av en privat grunneier. Det er en forutsetning for å kunne søke om spillemidler at en eier 
anlegget. Nord-Karmøy rideklubb er dermed ikke søknadsberettiget for anlegget. 
 
Anlegget foreslås ikke lagt inn på handlingsprogrammet.      
 
Planlagt ny ridehall ved senteret (i eie av Nord-Karmøy rideklubb) er allerede inn i temaplan 
som nr. 34. Dekke i ridehall er en godkjent kostnad som ligger inne i dette prosjektet. Det er 
derfor ikke nødvendig å legge dette inn som et eget tiltak i handlingsprogrammet. 
    
Rehabilitering av lys kunstgressbane ved Sk. Vedavåg Karmøy  
 
Lysanlegg ble bygget for over 20 år siden. Det kan søkes om rehabilitering etter 10 år (endring i 
bestemmelsene i 2021 tidligere var det 20 år). En vesentlig del av aktiviteten til idrettslaget er 
fotball. Kunstgressbanen er nylig rehabilitert. For å utnytte den oppgraderte kunstgressbanen 
på en god måte er det nødvending med tilfredsstillende lys.  
 
Rehabilitering av lysanlegg er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene.   
 
Rehabilitering av lysanlegg forslås lagt inn på handlingsprogrammet. 
 
Naust og lagerbygg på Lindøy ved Friluftsrådet Vest 
Friluftsrådet Vest ønsker å samle sin hovedaktivitet på Lindøy. Det vises her til vedtatt 
reguleringsplan for området. Friluftsrådet er en tilskuddsberettiget organisasjon etter 
spillemiddelbestemmelsene. Utbyggingen av kostnadskrevende. Friluftsrådet må utnytte de 
finansieringsmåtene som finnes for å fullfinansiere prosjektet. Det er naturlig at Karmøy 
kommune som vertskommune støtter oppunder dette. Naust og lagerlokaler for 
vedlikeholdsutstyr er tilskuddsberettigede elementer etter spillemiddelbestemmelsene. 
 
Anleggene forslås lagt inn på handlingsprogrammet.      
   
«Minihall» (16x24m) ved nye Vea skole ved Karmøy kommune 

Det er vedtatt bygging av ny skole på Vea. Skolen må ha fasiliteter for 
kroppsøvingsundervisning. «Minihall» (16x24m) er den minste idrettshallen som gir tilskudd. 
Spillemidler er lagt inn som en del av finansieringen. Idrettshallen er planlagt brukt av 
barneskolen på dagtid og til organisert fritidsaktivitet ellers. 
 
«Minihall» er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene.   
 
«Minihall» foreslås lagt inn på handlingsprogrammet. 
 



Rehabilitering av ballbinge ved Mykje skole ved Karmøy kommune 
Dekke i ballbingen er totalt nedslitt etter mange års intens bruk og trenger rehabilitering. Det er 
tidligere ikke søkt om spillemidler til anlegget. Det blir ikke lagt kunstgressdekke med 
plastinnfyll.    
 
Ballbinge er et tilskuddsberettiget element etter spillemiddelbestemmelsene for 
nærmiljøanlegg.  
 
Anlegget foreslås lagt inn i handlingsprogrammet 
 
Ulike aktivitetsanlegg på Vormedal/Mykje ved Vormedal idrett og fritid 
Det er kommet et innspill på en stor utbygging av idretts- og aktivitetsfasiliteter i Mykje og 
Vormedalsområdet. Planene er kostnadsberegnet til totalt kr. 43 millioner. Det kan være 
elementer i planene som kan la seg realisere, men planene og finansieringen fremstår på 
nåværende tidspunkt som uferdige. Administrasjonen vil følge opp initiativtakerne med 
veiledning i den videre prosessen.  
 
Anlegget foreslås ikke lagt inn på handlingsprogrammet.  
 
Forslag til handlingsprogram   
 
Ordinære og rehabilitering av anlegg    
 
  
* Regelverket for spillemidler er endret siden sist vurdering fra Kulturdepartementet. Anslag vil kunne bli 
justert.    
1) Kommunestyret saksnr. 27/19 vedtak: Karmøy kommunestyre vedtar å yte tilskudd til Åkra idrettspark 
as med kr. 4 000 000. Bevilgningen vurderes i forbindelse med budsjett- og økonomiplan for 2020-
2023.     

 
 
Nærmiljøanlegg  
 

 

 
 

Idrettsrådets behandling:  
 

Karmøy idrettsråd har fått presentert alle innspillene. Idrettsrådet og Karmøy kommune 
ved rådgiver idrett ble i møte 09.09.2021. enig om et felles forslag til handlingsprogram 
2022-2025. Forslaget som her presenteres er i tråd med dette. 
  
Rådmannens kommentarer:  
  
Handlingsprogrammet til kommunedelplanen for idrett og fysisk aktivitet er et dokument 
som må rulleres årlig for å være kvalifisert til å søke spillemidler. Handlingsprogrammet er 
et nødvendig redskap for å sikre en forsvarlig prioritering av spillemidler og kommunalt 
tilskudd.   
  
Rådmannen har over lang tid vært bekymret over den lange ventetiden det er for å få 
spillemidler/kommunalt tilskudd i Karmøy kommune. Det er derfor positivt at årets 
rullering ikke medfører vesentlig lengre ventetid på spillemidler og gir en kortere ventetid 
for kommunalt tilskudd. Det er i tråd med intensjonen bak endringen i regelverket som ble 



gjort i hovedrulleringen. 
 

Det har vært et prinsipp i Karmøy at det ikke gjøres endringer i prioriteringene fra år til år. 
Det har gitt en forutsigbarhet som har gjort at mange lag og foreninger har valgt å bygge 
anlegg før tilskudd foreligger. Dette til stor glede for brukerne.  
 

Denne forutsigbarheten ønsker Rådmannen å videreføre. I behandlingen av årets innspill 
er tiltakene som gjelder rehabilitering lagt inn med de eldste først. Ellers er det vektlagt 
om organisasjonen allerede er høyt prioritert med andre prosjekter på listen. Kommunale 
prosjekter prioritert nederst. Rådmannen mener at tiltak initiert av lag og foreninger bør 
prioriteres foran.     
  
Rådmannen gjør spesielt oppmerksom på at plass på handlingsprogrammet ikke anses 
som en lovnad om fremtidige tildelinger. Det er de årlige budsjettvedtakene som avgjør 
utbetaling av kommunalt tilskudd og svaret på spillemiddelsøknaden som avgjør om og 
når det tildeles spillemidler.     
  
 
Rådmannens konklusjon 
 

Rådmannen anbefaler at handlingsprogrammet blir vedtatt slik det er foreslått. Dette er 
også i samsvar med anbefalingen til Karmøy idrettsråd.  
 
 
 
 

 

Vedlegg: 

Rehabilitering av kunstgress - Ferkingstad IL 

Tilstandsrapport Ferkingstad 

Innspill temaplan: rehabilitering lys kunstgressbane 

Innspill til temaplan: Pumptrack-bane 

Innspill til temaplan: Treningspark 

oversikt Kolnes 

Søknad Idretts- og servicebygg Åsebøen stadion 

Vedlegg 1 -Budsjett pris lager -garagsjebygg 

Søknad Lyshare Åsebøen Stadion 

UNIQA Fartsholdersystem 

Dagsturhytte 

Plassering 

A.01-21 Utomhusplan - 03.05.19 

F3 til 6 2091_FASADER 

F1 til 2 2091_UTEDO TILGJENGELIG 

Innspill temaplan Kunstgressbane ved Vormedal ungdomsskole/Vormedal idrettshall 

Innspill - Rehabilitering av ridebanebunn på utebanen og i ny ridehall 

Innspill til handlingsprogram - rehabilitering av lysanlegg - Sletten kunstgressbane og ballbinge 

Vedlegg 1 - Tilstandsrapport lysanlegg Sletten kunstgressbane 

Vedlegg 2 - Lysberegning Sletten idrettsanlegg LED 

Innspill - ber om at lageret/verkstedet på Lindøy blir tatt med i rulleringen - gnr 107, bnr. 1, 

Skisse Lagerplass_500_A2 



Innspill - ber om at planlagt naust på Lindøy blir tatt med i rulleringen - gnr 107, bnr. 1 

Friluftshuset Vest - planbestemmelser 5095 Lindøy 

Oppgradering kunstgressbane på Mykje skole 

Idrettshall - Ny skole Veavågen - Rullering av handlingsprogram 2022-2025 

Vedlegg 1_Detaljregulering_2127 

Vormedal Idrettsby 

Financial Info 

 

 


